
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2019/20:621 En avveckling av trängselskatten

Trängselskatten i Göteborg och Stockholm infördes för att delfinansiera 
infrastrukturprojekt, bland annat Västsvenska paketet och Förbifart Stockholm.

Som göteborgare och riksdagsman får jag ofta denna fråga av medborgare: 
"När kommer trängselskatten att avvecklas?"

Jag passar frågan vidare till finansminister Magdalena Andersson:

 

När avser ministern och regeringen att avveckla trängselskatten i Stockholm 
och Göteborg?

………………………………………

Jimmy Ståhl (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-12-11
Besvaras senast
2019-12-18 kl. 12.00


